

## Regulations for Examinations

1. Students should attend 15 minutes before the allocated time of the exam.
2. National and University ID must be presented on entry to exam venue.
3. Cell phones, smart watches or electronic devices are NOT allowed to be present with the students during the exam; they must be kept outside the exam venues with NO responsibility of the faculty. It is to be noted that entry to the exam venue with smart phone or any smart apparatus (smart watches, tablets, laptop, headphone... etc.) is considered as a breach; a student who have one of those devices in the exam venue will be vulnerable to penalty according to the university regulations.
4. Each student should sit in the pre-assigned seat.
5. For OSPE exams: each student must attend on his assigned group.
6. In case of cheating "or initiation of it" in the exam of a course, Article 8 of University Regulation of the Penal Code shall be applied; this includes:
  - A. Cancelling ongoing-assessment marks of the course in which the student cheated.
  - B. Canceling the student's exam of the course in which the student cheated, and the result will be counted as zero mark.
  - C. Canceling the student's exam in another course or more in addition to the course in which the student cheated and the results will be counted as zero mark.
  - D. Cancellation of the student's exams in all courses of the academic semester and the results will be counted as zero mark.

## تنظيمات خاصة بالاختبارات

١. يجب على الطالب الحضور الى مقر الاختبار قبل بدء الاختبار بخمسة عشر (١٥) دقيقة.
٢. لن يسمح للطالب بالدخول الى مقر الاختبار حتى يبرز الهوية الوطنية والبطاقة الجامعية.
٣. لا يسمح للطالب بالدخول الى مقر الاختبار بالهواتف النقالة والأجهزة التقنية الذكية او أي وسيلة اتصال أخرى، وعلى الطالب حفظها خارج مقر الاختبار دون أية مسؤولية على الكلية، علماً بأن الدخول الى قاعة الاختبار بأحد هذه الأجهزة يعد مخالفة تعرض مرتكبها للعقوبات التأديبية.
٤. يجب على الطالب الجلوس في المقعد المحدد له.
٥. فيما يخص الاختبارات العملية يجب على كل طالب الحضور في المجموعة المحددة له.
٦. في حال الغش او الشروع فيه فسوف يتم تطبيق المادة الثامنة من نظام العقوبات في لائحة تأديب الطلاب في الجامعة وهي كالتالي:
  - أ. حسم درجات الاعمال الفصلية في المقرر الذي غش فيه الطالب.
  - ب. الغاء اختبار الطالب في المقرر الذي غش فيه وتعد نتيجته فيه صفراً.
  - ت. الغاء اختبار الطالب في مقرر اخر او أكثر بالإضافة الى المقرر الذي غش فيه وتعد نتيجته فيه صفراً.
  - ث. الغاء اختبار الطالب في جميع مقررات ذلك الفصل وتعد نتيجته فيها صفراً.